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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2024/25:1127 Regeringens bedömning av påverkade vattenkraftverk i 
Natura 2000-områden

Omprövningen av vattenkraften är en långkörare. Olika regeringar har inte 
kommit till rätta med problemen. Att den här regeringen infört en paus är bra, 
men det som hittills kommunicerats om utfallet av densamma är helt 
otillräckligt.

Ett exempel är diskussionerna om Natura 2000-områden. Förekomsten av 
Natura 2000-områden i eller i närheten av vattenkraftverk kan komma att 
påverka omprövningen i betydande omfattning, för både stor och småskalig 
vattenkraft. I regeringens promemoria Bättre förutsättningar för vattenkraftens 
omprövning anges att det finns ett fyrtiotal kraftverk som berörs av N2000. Det 
finns dock stickprovsundersökningar som visar att myndigheternas tolkning av 
hur många kraftverk som påverkas lär bli långt många fler, kanske uppräknat 
med en faktor tio eller tjugo. Det framgår inte hur regeringen har gjort sin 
bedömning. En spekulation som lyfts är att det enbart är klass 1 eller möjligtvis 
klass 1 och 2-verk som avses. Det utesluter i så fall en mycket stor mängd verk 
från bedömningen utan att det tydliggörs.

Med anledning av detta vill jag fråga energi- och näringsminister Ebba Busch:

 

Vilket underlag har ministern och regeringen använt sig av för att göra 
bedömningen att det enbart är ett fyrtiotal vattenkraftverk som påverkas av 
Natura 2000-reglerna, och står ministern och regeringen fast vid att det endast 
är så få verk som kommer att påverkas?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-05-02
Besvaras senast
2025-05-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


